

Rückantwort an:

An
Marcel Biehl
Biehl Racing GmbH
Konstantinstraße 385

41238 Mönchengladbach

Liebe HRA Fahrer und Mitglieder,

hier schon mal die Anmeldungen zu der Jahreshauptversammlung und Jahres Sieger Ehrung der Saison 2016 der Historic Racecar Association e.V. und des AvD Historic Race Cups am Nürburgring.

Wir haben 25 Hotelzimmer geblockt, die bis zum 1. Januar reserviert sind. Also Bitte die Anmeldungen schnellstens, aber bis spätestens zum 1 Januar an uns zurücksenden, wir müssen auch noch die Anzahl der Gäste zur Siegerehrung einplanen können.

Die Anmeldungen bitte per Post, Fax oder Email senden, bitte nicht Telefonisch oder per SMS oder WhattsApp!

Marcel@Biehl-racing.de , Fax +49 (0) 2166 99 777 05

Viele Grüße

Marcel

Ja, ich _____

[] nehme an der Jahreshauptversammlung teil (Start 15.00 Uhr)

[] nehme an der Jahressiegerehrung teil (Essen kostenlos für Mitglieder) und bringe _____ Gäste (30€ Kostenbeitrag für Essen, Kinder unter 12frei) mit. Getränke zahlt jeder selbst, Start 19.00 Uhr

[] ich möchte _____ Einzelzimmer Reservieren (95€ inkl. Frühstück)

[.] ich möchte _____ Doppelzimmer Reservieren (120€ inkl. Frühstück)

[.] Upgrade Komfort Zimmer (Balkon und Blick zur Strecke (30€ Aufpreis)

[.] Kinder Beistellbett im Zimmer

Rechnungsadresse für das Hotel: _____

Sent back to:

An
Marcel Biehl
Biehl Racing GmbH
Konstantinstraße 385

41238 Mönchengladbach
Germany

Dear HRA racer / member,

here you get the invitation for our general annual meeting and Championship award ceremony of the 2016 season from the HRA e.V. Historic Racecar Association and AvD Historic Race Cup at Nuerburgring.

We have blocked 25 Hotel rooms that are reserved for us until 1st January. So, please return the complete invitation from before 1st January. We have to plan the numbers of participants for the Dinner.

Please send the invitation back to me with Post, Fax or email. Please Do not sent it as SMS, Whattsapp message or phonecall.

Marcel@Biehl-racing.de, Fax +49 2166 99 777 05

Kind regards

Marcel

Yes, i _____

- will attend the annual general meeting (starts 3.00p.m.)
- will attend the Championship award ceremony (meal without cost for HRA members) and would bring ____ guest with me (30€ cost for meal for non members, kids under 12 are free). All the drinks at our own expense, starting at 7.00 p.m.
- i would like to reserve _____ single rooms (95€, breakfast included)
- i would like to reserve _____ double rooms 120€, breakfast included)
- Upgrade Comfort room (Balcony and look to the track (+30 €)
- Separate Children's bed in the room

Address for the invoice for the Hotel: _____